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Preguntes que es formulen relatives a la cobertura 

del període de baixa de maternitat establert en la 

Llei 9/2019, del 7 de febrer, de modificació de la 

Llei 17/2008, del 3 d’octubre, de la seguretat 

social 

El nou Codi de Relacions Laborals va ampliar de 16 

a 20 les setmanes de baixa per maternitat. 

La Llei 9/2019, del 7 de febrer, de modificació de la 

Llei 17/2008, del 3 d’octubre, de la seguretat social 

entrava en vigor el 2 de febrer del 2019 i per als 

autònoms el 17 de setembre 2019. 

Aquests darrers dies hem conegut per diferents 

mitjans de comunicació algunes discrepàncies en el 

càlcul del període de baixa de maternitat. 

Al respecte de l’exposat es formulen les preguntes 

següents: 

1. Com va treballar la CASS el període de transició 

de l’aplicació de la nova llei amb els nous terminis de 

baixa de maternitat? 

2. Quins criteris van portar a la CASS a plantejar la 

igualtat de tracte entre assalariats/ades i 

treballadors/es per compte propi en els períodes de 

baixa de maternitat?  

3. Quan la CASS va prendre aquest acord i on està 

recollit? 

4. Com i quan ha estat comunicat aquest acord? 

5. Quin ha estat, a data d’avui, el nombre de 

persones, assalariades i per compte propi, que s’han 

beneficiat d’aquesta mesura? 

Consell General, 9 d’octubre del 2019 

Susanna Vela Palomares  

Consellera General  

Grup Parlamentari Socialdemòcrata 

Edicte 

La Sindicatura, en reunió tinguda el dia 16 d’octubre 

del 2019, ha examinat les preguntes amb resposta 

escrita del Govern presentades pel M. I. Sr. Jordi 

Font Mariné, conseller general del Grup 

Parlamentari Socialdemòcrata, per escrit de data 11 

d’octubre del 2019, relatives al canvi de la gespa de 

l’Estadi Nacional i d’acord amb els articles 18 i 130 

del Reglament del Consell General ha acordat 

admetre-les a tràmit i ordenar la seva publicació, 

(Reg. Núm. 891). 

Tot el que es fa públic per a general coneixement i 

efectes. 

Casa de la Vall, 16 d’octubre del 2019 

Roser Suñé Pascuet  

Síndica General 

Molt Il·lustre Senyora, 

El sotasignat, Jordi Font Mariné, conseller general 

del Grup Parlamentari Socialdemòcrata, d’acord amb 

el que disposen els articles 130 i següents del 

Reglament del Consell General, formulo les 

preguntes següents perquè, en el millor termini, el 

Govern presenti, per escrit, les respostes 

corresponents. 

Preguntes que es formulen relatives al canvi de la 

gespa de l’Estadi Nacional 

1. Qui decideix canviar la gespa de l’Estadi Nacional 

a mitja temporada esportiva de les federacions? 

Perquè no s’ha aprofitat per canviar-la durant els 

períodes de descans de les mateixes, que més a més 

són coincidents? 

2. El fet de canviar la gespa altera de manera 

important totes les activitats de la federació de 

rugby, la principal a utilitzar l’estadi. Quin és el 

detall de totes les solucions, que suposem, s’han 

convingut amb la dita federació per continuar la seva 

activitat? A saber: llocs per entrenar els diferents 

nivells, lloc per celebrar encontres del VPC, llocs per 

poder jugar els partits de les seccions femenines, 

escola de rugby, partits internacionals, etc.  

3. Ateses les complicacions que ja s’han presentat 

anteriorment: quins són els certificats d’homologació 

que garanteixen que la nova gespa que s’instal·larà a 

l’estadi està acceptada, tant per la federació 

internacional de futbol com per la de rugby, per la 

pràctica de partits internacionals de les dos 

disciplines? 

4. Atès que la Sra. Ministra d’Esports ens va 

mencionar la possibilitat que la FAF es fes càrrec a 

primera instància del pagament de la substitució de 

la gespa -cosa que li seria compensada posteriorment 

per una hipotètica operació de la substitució de la 

gespa d’algun dels camps que té la FAF-, quins són 

els detalls del contracte que –entenem- segellarà 

aquest acord? 

5. Atesa la més que sorprenent disponibilitat 

financera de la FAF i els fets ocorreguts amb alguns 

membres de l’anterior junta directiva de la mateixa: 

és possible que Govern sol·licités al Fiscal General 

que nomenés un acompanyant, o bé un assessor 

econòmic-judicial, a fi i efecte d’ajudar els membres 

de la nova junta de la FAF a restablir la imatge de 

transparència i de seriositat?  

Consell General, 11 d’octubre del 2019 

Jordi Font Mariné  

Conseller General  

Grup Parlamentari Socialdemòcrata 


